



New Yorck Feeling, wonderful home in Mitte, Berlin



Information de l'agent

Nom: ArKadia
Nom de compagnie:
Pays: Royaume-Uni
Téléphone:
Languages: Dutch, English, French, German, Italian, Polish, Portuguese, Romanian, Russian, Spanish, Swedish

Détails de l'annonce

Propriété à: Louer
Prix: USD 2,047.09

Location

Pays: Allemagne
État/Région/Province: Berlin
Ville: Berlin
Indicatif régional: 10115
Soumis: 28/07/2024

Description:

Beautiful modern and sunny 3 room apartment with stucco ceilings in Berlin Mitte, in a perfect mix of designer furniture, retro and design antiques. The living - dining room is furnished with a sofa bed (for one person), comfortable leather armchair, coffee table, flat screen TV and a wonderful spacious wooden table with 4 Philippe Starck chairs. The antique stove is left for decoration after the renovation work in the apartment. Through the large double doors you reach the working and reading room with a Bauhaus desk and Philippe Starck desk chair. The bedroom is furnished with double bed 180x200, 2 bedside tables with reading lamps and a spacious wardrobe. The windows here can be darkened. In the separate fully equipped kitchen is still a separate breakfast table for 2 persons. The entire apartment has a wooden floorboard. The subway station Schwartzkopffstr. with the U6, is within walking distance in 3 minutes and takes you with a few stops to S Bahnhof Friedrichstraße or Potsdamer Platz The apartment is located next to the Chaussestraße and you reach the BND and the Natural History Museum in a few steps.

Wunderschöne moderne und sonnige 3 Zimmer Altbauwohnung mit Stuckdecken in Berlin Mitte, in einer perfekten Mischung aus Designermöbeln, Retro und Design Antiquitäten. Das Wohn,- Esszimmer ist ausgestattet mit einem Schlafsofa (für eine Person), gemütlichen Ledersessel, Couchtisch, Flat Screen TV und einem wunderbaren großzügigem Holzesstisch mit 4 Philippe Starck Stühlen. Der antike Kaminofen ist Dekoration. Durch die große Flügeltür kommen Sie zum Arbeits,- und Lesezimmer mit einem Bauhaus Schreibtisch und Philippe Starck Schreibtischstul. Das Schlafzimmer ist mit Doppelbett 180x200, 2 Nachttischen mit Leselampen und einem großzügigem Kleiderschrank eingerichtet. Die Fenster sind verdunkelbar. In der separaten voll ausgestatteten Einbauküche befindet sich noch ein separater Frühstückstisch für 2 Personen. Die gesamte Wohnung verfügt über einen Holzdielenboden.



Die U-Bahn Station Schwartzkopffstr. mit der U6 ist fussläufig in 3 Minuten erreichbar und bringt Sie mit wenigen Stationen zum S Bahnhof Friedrichstraße, oder auch zum Potsdamer Platz Die Wohnung liegt gleich bei der Chaussestraße und Sie erreichen sowohl den BND als auch das Naturkundemuseum in wenigen Schritten

Commun

Pied carré fini: 70 m²

Room details

Total rooms: 3

Lease terms

Date Available:

Information additionnelle

Lien URL du site web: http://www.arkadia.com/LMDW-T25658/?utm_campaign=multicast&utm_medium=web&utm_source=IMLIX.COM

Contact information

IMLIX ID: midt2b4un

